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Sessió ordinària de 17 de desembre de 1998 
 
 
 
 
 
A la vila d'Artà, desset de desembre de mil nou-cents noranta-vuit, quan són les 
vint hores, es reuneixen al Saló de Sessions de la Casa Consistorial els senyors 
regidors anotats al marge, a fi de celebrar sessió ordinària, en primera 
convocatòria, sota la presidència del batle, Montserrat Santandreu Ginard, assistit 
per la secretària, Celia Martínez-Piñeiro de Urquiza. 
 
1.- APROVACIÓ, SI DE CAS, DEL PLEC DE CONDICIONS PER A LA 
CONTRACTACIÓ DE L'OBRA INCLOSA EN EL PLA MIRALL: 
REMODELACIO PARC CAN MARIN.- 
 

El Sr. batle exposa als reunits que l'obra de Remodelació del Parc de Can 
Marín es troba inclosa en el Pla Mirall, Infraestructures Municipals. 

Se proposa contractar l'obra mitjançant el sistema de concurs en 
procediment urgent. 

Es dóna compte del plec de clàusules econòmico-administratives elaborat 
i s'exposen els principals apartats del mateix, fent especial menció als criteris que 
primaran per a la contractació. 

Els portaveus del PP i PSOE manifesten la seva conformitat. 
Per unanimitat dels reunits, s'acorda: 
1.- Contractar l'obra anomenada "Remodelació del Parc de Can Marín" 

mitjançant el sistema de concurs en procediment urgent. 
2.- Aprovar el plec de clàusules econòmico-administratives per a la 

contractació de l'obra. 
 
2.- APROVACIÓ, SI DE CAS, DEL PLEC DE CONDICIONS PER A LA 
CONTRACTACIÓ DE L'OBRA INCLOSA EN EL PLA MIRALL: 
PAVIMENTACIÓ DE LA PLAÇA DEL PROGRÉS.- 
 

El Sr. batle informa que l'obra de Pavimentació de la Plaça del Progrés és 
l'altra obra inclosa en el Pla Mirall, Infraestructures Municipals. 

Igualment, es proposa contractar-la mitjançant el sistema de concurs en 
procediment urgent. 

Es dóna compte del plec de clàusules econòmico-administratives elaborat 
i s'exposen els principals apartats del mateix, fent especial menció als criteris que 
primaran per a la contractació. 

Per unanimitat dels reunits, s'acorda: 
1.- Contractar l'obra anomenada "Pavimentació de la Plaça del Progrés" 

mitjançant el sistema de concurs en procediment urgent. 
2.- Aprovar el plec de clàusules econòmico-administratives per a la 

contractació de l'obra. 
 

3.- APROVACIÓ PROVISIONAL, SI DE CAS, DE LA MODIFICACIÓ PUNTUAL DE LES NN.SS. 



REFERENT A LA UNITAT D'EXECUCIÓ 1.- 
 

El Sr. batle exposa que la present modificació puntual de les NN.SS., referent a la Unitat d'Execució 1, 
coneguda per “Sorteta-Grec-Clota” va esser aprovada inicialment pel Ple de l'Ajuntament a la sessió de dia 10 de març 
de 1998. 

No s'ha presentat cap allegació a l'edicte d'exposició pública de l'aprovació inicial i han arribat els informes 
dels organismes competents. 

A la present sessió s'ha d'acordar l'aprovació provisional i s'ha de remetre tot l'expedient a la Comissió Insular 
d'Urbanisme, per a la seva aprovació definitiva. 

Els portaveus del PP i PSOE estan d'acord en aprovar provisionalment la present modificació de les NN.SS. 
Per unanimitat dels reunits que representa el vot de la majoria absoluta legal requerida per l'article 47-3.i de la 

LRBRL, s'acorda: 
1.- Aprovar provisionalment la Modificació Puntual de les NN.SS. d'Artà- Unitat d'Execució 1, tal com figura a 

l'expedient a tal efecte elaborat. 
2.- Remetre l'expedient complet a la Comissió Insular d'Urbanisme instant l'aprovació definitiva, que es 

considerarà atorgada, per silenci administratiu, en el cas de què transcorrin sis mesos des de l'entrada de l'expedient 
complet en el Registre de l'òrgan competent sense que es notifiqui la resolució. 
 
4.- APROVACIÓ PROVISIONAL, SI DE CAS, DE LA MODIFICACIÓ PUNTUAL DE LES NN.SS. 
REFERENT A LA UNITAT D'EXECUCIÓ 6.- 
 

El Sr. batle exposa que la present modificació puntual de les NN.SS., referent a la Unitat d'Execució 6, 
coneguda per “Na Carretó”, va esser aprovada inicialment pel Ple de l'Ajuntament a la sessió de dia 10 de març de 
1998. 

No s'ha presentat cap allegació a l'edicte d'exposició pública de l'aprovació inicial i han arribat els informes 
dels organismes competents. 

A la present sessió s'ha d'acordar l'aprovació provisional i s'ha de remetre tot l'expedient a la Comissió Insular 
d'Urbanisme, per a la seva aprovació definitiva. 

Els portaveus del PP i PSOE estan d'acord en aprovar provisionalment la present modificació de les NN.SS. 
Per unanimitat dels reunits que representa el vot de la majoria absoluta legal requerida per l'article 47-3.i de la 

LRBRL, s'acorda: 
1.- Aprovar provisionalment la Modificació Puntual de les NN.SS. d'Artà- Unitat d'Execució 6, tal com figura a 

l'expedient a tal efecte elaborat. 
2.- Remetre l'expedient complet a la Comissió Insular d'Urbanisme instant l'aprovació definitiva, que es 

considerarà atorgada, per silenci administratiu, en el cas de qué transcorrin sis mesos des de l'entrada de l'expedient 
complet en el Registre de l'òrgan competent sense que es notifiqui la resolució. 
 
5.- APROVACIÓ PROVISIONAL, SI DE CAS, DE LA MODIFICACIÓ PUNTUAL DE LES NN.SS. 
REFERENT AL SECTOR URBANITZABLE 2.- 
 

El Sr. batle exposa que la present modificació puntual de les NN.SS., referent al Sector Urbanitzable núm. 2, 
conegut per “Son Taiet” va esser aprovada inicialment pel Ple de l'Ajuntament a la sessió de dia 10 de març de 1998. 

No s'ha presentat cap allegació a l'edicte d'exposició pública de l'aprovació inicial i han arribat els informes 
dels organismes competents. 

A la present sessió s'ha d'acordar l'aprovació provisional i s'ha de remetre tot l'expedient a la Comissió Insular 
d'Urbanisme, per a la seva aprovació definitiva. 

Els portaveus del PP i PSOE estan d'acord en aprovar provisionalment la present modificació de les NN.SS. 
Per unanimitat dels reunits que representa el vot de la majoria absoluta legal requerida per l'article 47-3.i de la 

LRBRL, s'acorda: 
1.- Aprovar provisionalment la Modificació Puntual de les NN.SS. d'Artà- Sector Urbanitzable núm. 2- Sector 

2, tal com figura a l'expedient a tal efecte elaborat. 
2.- Remetre l'expedient complet a la Comissió Insular d'Urbanisme instant l'aprovació definitiva, que es 

considerarà atorgada, per silenci administratiu, en el cas de qué transcorrin sis mesos des de l'entrada de l'expedient 
complet en el Registre de l'òrgan competent sense que es notifiqui la resolució. 
 
6.- APROVACIÓ PROVISIONAL, SI DE CAS, DE LA MODIFICACIÓ PUNTUAL DEL PLA PARCIAL DEL 



SECTOR 5 DE LA COLÒNIA DE SANT PERE.- 
 

El Sr. batle exposa que la modificació puntual del Pla Parcial del Sector 5 de la Colònia de Sant Pere es va 
aprovar a la sessió plenària de dia 04-06-98 i va ser exposada al públic en el BOCAIB, núm. 91, de dia 14-07-98. 

Així mateix, es va remetre tot l'expedient de la modificació del Pla Parcial als organismes competents. 
No s'ha presentat cap allegació a la modificació del Pla Parcial. 
El Sr. batle exposa que la modificació tracta bàsicament de  substituir l'ús turístic de l'anomenada, en el Pla 

Parcial aprovat, Especial Hotelera, per l'ús de vivendes. 
Finalment, el Sr. batle informa que ara s'ha d'aprovar provisionalment la modificació del Pla Parcial i remetre-

ho a la Comissió Insular d'Urbanisme, per a la seva aprovació definitiva. 
Els portaveus del PP i PSOE manifesten la seva conformitat. 
Després de breu deliberació, per unanimitat dels reunits, que representa el vot de la majoria absoluta legal que 

requereix l'article 47-3.i de la LBRL, s'acorda: 
1.- Aprovar provisionalment la modificació puntual del Pla Parcial del Sector 5 de la Colònia de Sant Pere. 
2.- Remetre l'expedient complet a la Comissió Insular d'Urbanisme instant l'aprovació definitiva, que es 

considerarà atorgada, per silenci administratiu, en el cas de que transcorrin tres mesos des de l'entrada de l'expedient 
complet en el Registre de l'òrgan competent, sense que es notifiqui la resolució. 
 
7.- APROVACIÓ, SI DE CAS, DE L'EXPEDIENT DE BAIXES DE DRETS RECONEGUTS.- 
 

El Sr. batle explica la relació de les baixes de drets reconeguts, proposades pel recaptador i informades 
favorablement per Intervenció, corresponents als anys 1991 a 1998, per import de 8.276.063 ptes. 

Es fa constar que són duplicats, baixes comunicades per la Direcció de Trànsit, noves liquidacions i errors de 
titularitat. 

La present relació es refereix a l'Impost sobre Béns Immobles de naturalesa Urbana i Rústega, Impost sobre 
Vehicles de Tracció Mecànica, Taxes, Impost sobre Activitats Econòmiques, Contribucions Especials, Subministrament 
d'Aigua i Recollida de Fems. 

Posat l'assumpte a votació, per unanimitat dels reunits, s'acorda: 
1.- Aprovar la relació de baixes de drets reconeguts que ascendeix a un total de 8.276.063 ptes. 

 
8.- APROVACIÓ, SI DE CAS, DE LES MODIFICACIONS EFECTUADES EN EL REGLAMENT INTERN 
DE LA RESIDÈNCIA.- 
 

El Sr. batle exposa que, dins aquesta legislatura, dels tres documents de la Residència (Condicions d'accés, 
Estatuts i Reglament Intern), els dos primers ja estan revisats amb la tendència d'actualitzar-los iu posar-los al dia 
adaptant-los a les necessitats actuals. 

Ara se posen al dia les normes i el Reglament intern de la Residència. 
Finalment, el Sr. batle explica que, a la darrera sessió celebrada pel Patronat de la Residència el dia 20 de 

novembre, es varen aprovar les modificacions del Reglament Intern, amb el vist-i-plau de tots els membres. 
El portaveu del PP, Sr. Sureda, exposa que es tracta d'una revisió actualitzada del text. 
El regidor del PSOE, Sr. Riera, manifesta la seva conformitat. 
Posat l'assumpte a votació, per unanimitat dels reunits, s'acorda: 
1.- Aprovar les modificacions efectuades en el Reglament Intern de la Residència. 

 
9.- INCLUSIÓ D'UN NOU PUNT A L'ORDRE DEL DIA SOBRE EXPEDIENT DE HABILITACIONS I 
SUPLEMENTS DE CRÈDIT NUM. 4/98 FINANÇAT AMB BAIXES D'ALTRES PARTIDES.- 
 

El Sr. batle exposa que, com ja sabem els regidors, a la passada comissió d'economia es va dur a estudi 
l'expedient de habilitacions que, per error, ha deixat de posar-se a l'ordre del dia d'aquesta sessió, per la qual cosa 
proposa a la Corporació la seva inclusió. 

Per unanimitat s'acorda incloure-ho. 
El Sr. batle exposa que les despeses que es pretenen dur a terme amb la modificació proposada són les següents: 

 
Partida   Denominació     Pessetes 
2221 62301   Compra material, discos, senyals  1.200.000 
4223 63200   Obres Escola Na Caragol   2.600.000 
4321 63400   Compra Suzuki serveis urbanistics  1.600.000 



4521 63501   Compra mobiliari piscina     300.000 
5111 76201   Aportació conveni desbrotzadora    800.000 

TOTAL    6.500.000 
 

L'anterior import queda finançat de la següent forma: 
Anulacions dels crèdits de les partides del Pressupost de despeses no compromesos següents: 
 
Partida   Denominació     Pessetes 
4518 62200   Teatre Municipal    6.500.000 

TOTAL IGUAL ALS SUPLEMENTS DE CRÈDIT 6.500.000 
 

Posat l'assumpte a votació, amb el següent resultat: 8 vots a favor (IA i PP), i 3 abstencions (PSOE), s'acorda: 
1.- Aprovar l'expedient de habilitacions i suplements de crèdit núm. 4/98 finançat amb baixes d'altres partides. 

 
 
I no havent-hi més assumptes a tractar, quan són les vint hores i quaranta minuts, s'aixeca la sessió, de la qual, com a 
secretària, don fe. 
  


